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از کمپ سرخ
پرسپولیس 10

پایه ها منتظر وعده درویش

پرداختی به 50 
درصد می رسد؟

تیــم فوتبــال نوجوانــان پرســپولیس 
بــه مقــام قهرمانــی لیگ برتــر تهران 
رســید تــا جشــن قهرمانــی ایــن تیــم 
بــا وعــده رضــا درویــش مدیرعامــل 
باشــگاه همــراه باشــد. مدیرعامــل 
سرخ پوشــان در جشــن قهرمانــی 
نوجوانــان قــول داد طی هفته جاری 
۳۰ درصد دیگر از قرارداد آنها را واریز 
می کنــد تا میــزان دریافتی آنها به ۵۰ 
درصــد برســد. ۳۰ درصد پیش بینی 
شــده از مبلــغ واریــزی بــه حســاب 
اعضــای تیم هــای پایــه در مجمــوع 
حــدود دو میلیــارد تومــان اســت که 
شامل تمام تیم های پایه خواهد بود. 
طبق قانون مصوب در رده های پایه 
فوتبال کشور بازیکنان و مربیانی که 
نتوانند نیمی از مبلغ قرارداد خود را 
دریافــت کننــد خواهند توانســت به 
باشــگاه های دیگر منتقل شــوند که 
ایــن موضوع شــامل حــال بازیکنان 
پایــه پرســپولیس می شــود. بــا ایــن 
حال محســن خلیلــی مدیر تیم های 
پایــه، قرارداد بازیکنان مد نظرش را 
تمدیــد کــرده اســت تا نگرانــی بابت 
جدایی این بازیکنان نداشته باشد.

احتمال پرداخت پاداش 
برای برد دربی

مذاکره مثبت 
درویش با بازیکنان

مدیرعامــل سرخ پوشــان پایتخــت 
کــه یکشــنبه شــب همــراه حســین 
بادامکــی در اردوی پرســپولیس 
حاضــر شــده بــود بــا بازیکنــان تیــم 
صحبت کرد تا نشــان دهد برخلاف 
گذشــته قــرار نیســت در روزهــای 
بی پولی غیبت داشته باشد. درویش 
در گفت وگــو بــا بازیکنــان باتجربــه 
پرســپولیس بــار دیگــر وعــده خــود 
مبنی بر پرداخت مطالبات تیم قبل 
از بازی با استقلال در ۲۳ اسفندماه 
ســال جــاری را تکــرار کــرد. او قصــد 
دارد حــدود ۱۲ تــا ۱۵ درصــد دیگــر 
از قــرارداد اعضــای تیــم را پرداخــت 
کنــد تــا واریــزی آنهــا را ۵۰ درصــد از 
رقــم قراردادهای فصــل جاری کند. 
مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس 
تصمیــم دارد بــرای بــرد احتمالــی 
پرســپولیس مقابــل اســتقلال نیــز 
پاداش ویژه ای را طبق مصوبه هیأت 
مدیــره تعییــن کــرده و بــه طــور نقد 
در اختیــار آنهــا قرار دهد تــا اینگونه 

روحیه آنها افزایش پیدا کند.

بازگشت عنایت زاده 
به تمرین

علیرضــا عنایــت زاده هافبــک جوان 
پرســپولیس کــه ابتدای فصــل دچار 
پارگــی ربــاط صلیبــی شــد و جراحــی 
کرد اکنون شرایط حضور در تمرینات 
گروهی را پیدا کرده اســت تا با تأیید 
کادر پزشــکی بــه جمــع بازیکنــان 
بزرگســال اضافــه شــود. ســرمربی 
برزیلی برای جوانگرایی در تیمش نیز 
راهی را پیش می رود که گل محمدی 
در زمان حضورش به عنوان سرمربی 
سرخ پوشان برنامه ریزی داشت. ویرا 
قصد دارد بازیکنان جوان را همچنان 
از تیم هــای پایه باشــگاه به تمرینات 
بزرگســالان بیــاورد تــا اینگونه برنامه 
بازیکــن ســازی را بــرای ایــن باشــگاه 
ادامــه دهد. ســرمربی سرخ پوشــان 
پایتخــت تصمیم دارد نفــرات جوان 
تیمش را رفته رفته به لیست ۱۸ نفره 
ایــن تیم برای هر بــازی اضافه کند تا 
عــلاوه بــر ســورگی نفراتــی همچــون 
عنایــت زاده و خــدادادی جــو حضــور 

در لیگ برتر را لمس کنند.

خبری از آنالیزور نیست
بــا اینکــه هفتــه قبــل گفتــه شــد 
یــک آنالیــزور ایرانــی بــه کادر فنــی 
پرسپولیس اضافه شده اما همچنان 
خبــری از آنالیــزور جدیــد بــرای ایــن 
تیم نیســت. ویرا با توجه به اهمیت 
شــناخت از حریفــان پرســپولیس 
دنبــال گزینه داخلی اســت اما هنوز 
فــرد مناســبی بــرای کمــک بــه او و 

مهرداد خانبان پیدا نشده است.

 zخبر

احمد آل نعمه

برای اوسمار کری نخواند

احمــد آل نعمــه مدافــع اســبق تیم هــای نفــت و فــولاد کــه ســابقه ســال ها 
حضور در میادین فوتبالی را دارد چند مدتی است به عنوان سرمربی فولاد 
مشــغول به کار اســت. در این رابطه آل نعمه در خصوص اوســمار گفته که 
بــرای همــه مربیــان احتــرام خاصی قایل اســت اما بر این نکتــه تأکید کرده 
کــه پیــش از بــازی مقابــل پرســپولیس برای ســرمربی برزیلی هیــح کری ای 

نمی خواند چون دوره اینگونه مســائل گذشــته اســت.

رضا نوروزی:

دو مهاجم  کافی نیست

رضــا نــوروزی یکــی از مهاجمــان اســبق پرســپولیس کــه ســابقه آقــای گلــی 
در فوتبــال ایــران را در کارنامــه بازیگــری اش دارد در خصــوص خــط حملــه 
پرســپولیس گفت: خوشــحالم که عیســی به تیم بازگشــت بازیکنی که یک 
تمام کننــده خــوب اســت و می توانــد خیلی بــه تیم در امــر گلزنی کمک کند 
امــا جــدا از عیســی و یک بازیکن جوان دیگر کــه در خط حمله حضور دارند 
پرســپولیس بــه یــک مهاجم خوب دیگر هم برای خط حملــه اش نیاز دارد.

حسین کعبی

نشستن روی نیمکت فولاد مقابل پرسپولیس

اینگونــه کــه از تیــم فولاد خبر می رســد ایــن احتمال وجــود دارد که بازیکن 
سابق پرسپولیس که سابقه حضور در تیم فولاد را هم در کارنامه بازی اش 
دارد برای بازی تیم اهوازی در تهران مقابل پرسپولیس روی نیمکت فولاد 
بنشــیند. اینطــور کــه گفتــه شــد احمــد آل نعمــه در نامــه ای بــه مدیرعامل 
باشــگاه خواهان حضور کعبی در کادر فنی تیم فولاد شــده و منتظر پاســخ 

مدیریــت فولاد در این رابطه اســت.

عبــاس کارگــر پیســتون چــپ اســبق پرســپولیس 
کــه در اواخــر دهــه ۵۰ و دهــه 6۰ بــرای پرســپولیس 
بازی هــای خوبــی ارائه مــی داد و ســرعت و نفوذهای 
زیــادش در یــاد هــواداران قدیمــی پرســپولیس باقی 
مانــده در خصــوص پرســپولیس ایــن فصــل با توجه 
بــه تغییراتــی کــه در ایــن تیــم بــه وجــود آمــده نقطــه 
نظرات فنی خودش را ارائه می دهد و ابراز امیدواری 
بالای خودش نســبت به تیم پرســپولیس با توجه به 
قــدرت بالایــی که این تیــم پیدا کــرده ارائه می دهد.
 در رابطه با خریدهای پرسپولیس چه نظری دارید؟

از خریدهــای پرســپولیس خیلــی خوشــحال شــدم 
چــون واقعاً ســرمربی تیم بر اســاس کمبودهایی که 
داشته بازیکنان داخلی و خارجی خوبی را به خدمت 
گرفته اســت. در این رابطه شــاید دو بازیکن خارجی 
پرســپولیس یعنــی اورونــوف و عبدالکریــم حســن را 
جــزو بهتریــن خریدهــای پرســپولیس می دانــم، دو 
بازیکنــی که در پســت های وینگر و دفــاع چپ واقعاً 
بهتریــن هســتند و در همــان بــازی مقابــل ذوب آهن 
کــه بــازی کردند نشــان دادنــد  واقعاً به لحــاظ بدنی و 
فنی از توانایی خیلی بالایی برخوردارند. پرسپولیس 
در ایــن دو منطقــه و چند پســت دیگر مانند هافبک 
میانــی و چنــد پســت دیگر هم نیاز بــه جذب بازیکن 
داشــت که خوشــبختانه بازیکنانی مانند خدا بنده لو 
و چنــد بازیکــن جدیــد دیگــر هــم گرفته شــد که من 

فکــر می کنــم از هــر لحاظ تیم کامل شــد.
 در رابطه با خط حمله فکر نمی کنید که 

پرسپولیس نیاز به جذب بازیکن داشت؟
پرســپولیس در پســت مهاجم بازیکن جوانی را از فجر 
سپاســی جــذب کــرده کــه شــنیده ام بازیکــن خــوب و 
توانایــی اســت که بــا توجه به این مســأله امیدوارم در 
پرســپولیس و در خــط حمله بتوانــد مؤثر و مفید واقع 
شــود اما در هر حال اگر اوســمار یک مهاجم دیگر هم 
جذب کند حتماً شــرایط خط حمله با وجود عیســی و 
بازیکن جوان مانند بقیه پست ها خیلی خوب خواهد 
شــد و در این منطقه هم تیم پرســپولیس از پشــتوانه 

خیلــی خوبی برخوردار خواهد شــد.
 برای بازی مقابل فولاد و پس از آن دربی 103 

چه پیش بینی ای دارید؟
پرســپولیس از شــرایط فنــی و روحــی روانــی خوبــی 
برخــوردار اســت و بــا شــرایطی کــه دارد به نظرم از ســد 
فــولاد می گــذرد. تیــم اهــوازی تغییراتــی بعــد از مربــی 

خارجــی در روش بــازی و سیســتم بــازی اش داشــته اما 
به نظرم این تیم در ورزشگاه آزادی حریف پرسپولیس 
نخواهد شد و قطعاً برنده بازی و سه امتیاز پرسپولیس 
خواهــد بــود. خــود مــن هــم اینگونه بــودم کــه در تمام 
بازی هــا بــا تمــام وجــود بــازی می کــردم چــون اعتقــاد 
داشته و دارم که هر بازی شرایط خاص خودش را دارد 
و امتیــاز هــر بــازی با بازی دیگر تفاوتــی ندارد، به همین 
دلیــل هــم در هر بازی بازیکــن باید با همه وجود تلاش 
کند و برای دربی هم واقعاً هیچ استرسی نداشتم چون 
معتقد بودم بازیکن باید در هر بازی از تمام توانایی اش 
استفاده کند و توان فنی و قدرت روحی، روانی بالایش 
را در بازی بزرگ هم به خوبی نشــان دهد. پرســپولیس 
هــم چنــد بازیکن ســه اخطــاره دارد اما با هوشــمندانه 
بازی کردن و بی محابا بازی کردن فکر نمی کنم مشکل 
خاصی برای بازیکنان سه اخطاره در بازی مقابل فولاد 
و دربــی بــه وجود آیــد و ما بتوانیم با همــه قدرت مقابل 

اســتقلال در دربی بــازی کنیم.
 پیش بینی تان از پرسپولیس برای دربی 103 چیست؟

استقلال تیمی است که روی سیستم دفاعی و استفاده 
از ضربــات ایســتگاهی و ضــد حمله خــوب کار می کند و 
بــا توجــه به بلندی قامــت بازیکنان خــط حمله اش باید 
مراقــب ضربــات ایســتگاهی رقیب باشــیم و خطایی در 
اطــراف محوطــه جریمــه مرتکــب نشــویم تــا بــه رقیــب 
فرصــت اســتفاده از ضربــات ایســتگاهی ندهیــم. 
پرســپولیس تیــم بهتــری اســت و بــه نظــرم اگــر اتفــاق 
خاصــی رخ ندهــد قطعــاً پرســپولیس برنــده بــازی بزرگ 
فصل خواهد شــد و ســه امتیاز حســاس را کســب کرده 
و فاصلــه امتیــازی اش را بــا رقیــب جبــران خواهــد کــرد، 
دیــداری کــه بــا توجــه بــه شــرایط امتیــازی دو تیــم واقعاً 
برای تیم ها به لحاظ امتیازی ارزش شش امتیازی دارد.
 این بار هم قرار است دربی با وجود VAR برگزار شود؟

در دربی قبل به نظرم داوران VAR خوب کار نکردند 
و صحنــه ای مشــکوک را بــه ســود اســتقلال پنالتــی 
اعــلام کردنــد، صحنــه ای کــه دیدیــم بعــد از دربــی 
هــم بعضــی از کارشناســان اعــلام کردنــد کــه مدافع 
پرســپولیس خطــای پنالتــی را مرتکب نشــده اســت 
اما با وجود این اســتقلال با همان پنالتی ســه امتیاز 
پرســپولیس را تبدیل به یک امتیاز کرد، امتیازی که 
در وقت هــای تلــف شــده بــرای تیم رقیب به دســت 
آمــد. ایــن بــار اما بــه نظرم پرســپولیس بازنــده دربی 
نخواهد بود و به رقیبش باج نخواهد داد و همانطور 
کــه گفتــم اگر اتفاق خاصی نیفتد پرســپولیس برنده 
دربــی خواهــد بــود و گام مهمی را با پیــروزی در دربی 

بــرای تکــرار قهرمانی اش برخواهد داشــت.

شاه محمدی: در لیگ یک زیاد جادو و جنبل دیدم

  VAR یا بدونVAR با
استقلال را می بریم

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

جمشــید شــاه محمدی مهاجــم ســرزن ســابق 
پرسپولیس و تیم ملی از شرایط فنی این تیم با 
مربیگری اوسمار ابراز رضایت می کند و معتقد 
اســت پرســپولیس اگــر بــا همین شــرایط پیش 
بــرود قطعــاً قهرمان خواهد شــد. شــاه محمدی 
تفــاوت مهمــی در ســبک بــازی پرســپولیس بــا 
ســرمربی فعلی را با سرمربی قبلی این تیم ابراز 
مــی دارد کــه آن را مســأله ای مهم و تأثیر گذار در 
موفقیت هــای اخیر اوســمار و تیمــش می داند.

 شرایط اخیر پرسپولیس را با سرمربی 
فعلی اش برای این تیم چگونه ارزیابی 

کردید؟
پرســپولیس تبدیــل بــه تیــم خیلی خوبی شــده 
و در حملــه قــدرت خیلــی خوبــی پیدا کــرده و به 
گونه ای حمله می کند که بازیکنان پرســپولیس 
ماننــد برزیلی هــا بــازی می کنند. من بــا توجه به 
بــازی ای کــه از تیــم پرســپولیس دیدم بــه نظرم 
اوســمار شــرایط فنــی خیلی خوبــی را در تیمش 
بــه وجــود آورده و با انگیــزه بالایی در تیمش کار 
می کنــد، به همین دلیل تیمش خیلی ســرحال 
اســت و در شــرایط خوبی به لحاظ فنی و روحی 
روانی قرار دارد و روی دور برد پیروزی و موفقیت 

افتاده اســت.
 قبلاً در تیم بادران مربی ابوالفضل بابایی؛ 

مهاجم جوان و جدید پرسپولیس بودید، 
با وجود این فکر می کنید این بازیکن 

می تواند در تیم پرسپولیس جواب دهد؟
بابایی به لحاظ فنی بازیکن خیلی خوبی اســت 
و بــه لحــاظ فنــی در امــر دریبل زنــی بــا توجــه به 
ســرعت خــوب و تکنیــک بالایــی کــه دارد حتماً 
می توانــد موفــق شــود، هــر چنــد بایــد در تیــم 
بزرگــی ماننــد پرســپولیس ایــن بازیکــن جــوان، 
اعتماد به نفس خودش را بالاتر ببرد که در این 
صــورت حتمــاً موفــق خواهد شــد و کم کــم قادر 
است برای تیم پرسپولیس در فار تهاجمی مؤثر 
واقــع شــود و در صــورت جــا افتــادن در ترکیــب 
کم کــم جــای شــهاب را هــم در پرســپولیس پــر 
کنــد، هــر چنــد این امــر نیاز به زمــان دارد و باید 

تجربه اش را بیشــتر ســازد.
 در خصوص خریدهای خارجی و بازیکنان 

دیگر پرسپولیس چه صحبتی دارید؟
اورونــوف و عبدالکریــم حســن بازیکنــان خیلی 
خوبــی نشــان دادنــد و بــه نظــرم خریدهــای 
پرســپولیس بســیار خوب و مؤثر بودند و قادرند 
در تیم شــان بســیار مهــم و تأثیر گــذار واقــع 
شــوند و اثــرات ایــن بازیکنــان را در بازی هــای 
آتی پرســپولیس بیشــتر احساس خواهیم کرد.
 دیدار قبل از بازی پرسپولیس مقابل تیم 
فولاد که دیدار قبل از دربی خواهد بود را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
بــازی در ورزشــگاه آزادی برگــزار می شــود و بــه 
نظرم با توجه به حضور تماشــاگران و شــرایطی 
که پرسپولیس دارد شاگردان اوسمار با روحیه 
بــالا و ارائــه بــازی برتــر از ســد تیــم فــولاد هــم 
می گذرنــد تــا بــا روحیــه بــالا خودشــان را آمــاده 

مصــاف بــا اســتقلال در دربــی ســازند.
 پرسپولیس سه بازیکن سه اخطاره دارد که 
هر سه هم بازیکنان تأثیرگذاری برای دربی 

هستند، این موضوع تأثیری برای بازی 
بازیکنان پرسپولیس در مقابل فولاد ندارد؟

بــه نظــرم اوســمار مربــی ترســویی نیســت و 
برایــش فرقــی نــدارد چــه بازیکنــی قــرار اســت 
بــازی کنــد و بــه نظــرم نســبت بــه یحیــی از ایــن 
حیــث مربی با دل و جرأتی محســوب می شــود 
ضمــن اینکــه به نظــرم فرق بــزرگ تیم اوســمار 
و یحیــی در ایــن اســت که ما در زمان ســرمربی 
قبلــی هــم مالکیــت تیــم را در اختیــار داشــتیم 
اما با وجود این نمی توانســتیم موقعیت زیادی 
خلــق کنیــم، در حالــی کــه تیــم فعلــی اوســمار 
عــلاوه بــر در اختیــار داشــتن مالکیــت واقعاً در 
امــر خلــق موقعیــت خیلــی بهتــر از مربــی قبلی 
عمــل می کنــد کــه ایــن امــر را مزیــت بــزرگ تیم 

اوســمار می دانــم.
 زمان بازیگری شما هم اتفافات جادو 

و جنبل مانند اتفاقی که در رختکن 
پرسپولیس مقابل ذوب آهن به وجود آمد 

وجود داشت؟!
این مســائل یکســری خرافات اســت و به نظرم 
هیــچ تأثیــری در بــازی یــک تیــم قــوی نــدارد. 
زمــان خــود مــا هــم چنیــن مســأله ای وجــود 
نداشــت چــون مــا آنقــدر در پرســپولیس پــر 
قــدرت بــازی می کردیم که در همــه بازی ها هم 
موفــق می شــدیم و مســائل جــادو و جنبــل هــم 
زمــان مــا وجود نداشــت، هــر چند زمانــی که در 
لیــگ یــک مربیگری می کــردم از مســائل جادو 
و جنبــل زیــاد می دیــدم. در خصــوص ربیعــی 
هــم بایــد بگویم شــاید آنهــا چنین نوشــته هایی 
را درون رختکــن نگذاشــتند و فکــر نمی کنــم 
ســرمربی تیــم ذوب آهــن اهــل چنین مســائلی 
باشــد، ضمن اینکه اعتقاد دارم زمانی که شــما 
کیفیــت فوتبالی تــان را بــالا ببرید هیــچ تیمی با 
هیــچ حربــه ای موفــق به پیــروزی نخواهد شــد.

 VAR در خصوص دربی که قرار است با 
برگزار شود چه نظری دارید؟

بــار قبــل بــه نظــرم VAR بــه فریــاد تیــم رقیــب 
رســید، صحنــه ای کــه واقعــاً مشــکوک بــود. در 
بــازی اســتقلال مقابــل ســپاهان هــم بــه نظــرم 
اســتقلال از داوری ســود بــرد چــون یــک پنالتی 
صــد درصــد بــه ســود ســپاهان گرفته نشــد اما 
بــا VAR یــا بدون VAR پرســپولیس برنده دربی 
خواهــد بــود و کمــک داور دربــی هــم نمی تواند 

بــه داد تیــم رقیــب برســد.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

 اگر یک درصد هم 
آن توپ از خط دروازه 
ما گذشته بود ما 
باز هم آنقدر قدرت 
داشتیم که نتیجه را 
برگردانیم. من فکر 
می کنم بیان این 
مسائل بهانه های 
واهی و بازی با افکار 
عمومی است

کارگر: اورونوف و عبدالکریم حسن 
بهترین خریدهای پرسپولیس بودند
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